
 

 

 

 

MĚSTO LITOMĚŘICE 
Komise výchovy a vzdělávání 

 
 

 

Zápis z jednání komise při Radě města Litoměřice 
_________________________________________________________________________________ 

 

Konaného dne  18. 09. 2023 od 16. 00 hodin v zasedací místnosti U Štěpána 
v budově MěÚ Litoměřice, Pekařská 2  
 
Přítomni: 
 
Ing. Andrea Křížová 
Mgr. Monika Mejtová 
MUDr. Ilja Baudyš  
Mgr. Petr Hošek 
Mgr. Martin Hrdina 
Mgr. Blanka Ježková 
Mgr. Miroslav Udatný 
MgA. Lenka Pařízková 
 
Omluveni: 
Zbyněk Rudolf 
Mgr. Kateřina Szaffnerová 
 
 
 
Hosté: 
místostarosta města Litoměřice Mgr. Jiří Adámek  

 

Jednání řídil Mgr. Martin Hrdina 

Zapisovatel: Dagmar Zelená 

 

Body programu: 

1. Informace-porada ředitelů škol a šk. zařízení která se konala dne 28. 8. 2023  
2. Informace-zahájení školního roku 2023/2024 
3. Informace-objekt Vojenské ubytovací a stavební správy (VUSS, ulice 5. května) 
4. Diskuze 

 

Konec jednání: 17:15 hodin 

Termín příštího jednání: 13. 11. 2023 od 16.00 hodin  

 

Zapsala: Dagmar Zelená 
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1. Informace-porada ředitelů škol a šk. zařízení která se konala dne 28. 8. 2023  
 
Dne 24. 8. 2022 proběhla porada ředitelů škol a školských zařízení. Na poradě si 
ředitelé předali vzájemně informace o počtech žáků na školách, o počtech přijatých 
žáků do prvních tříd, do přípravných tříd, o počtech přijatých žáků ukrajinské 
národnosti, o opravách provedených na objektech škol v období prázdnin a o 
šablonách, které ve školách využívají. Vedoucí odboru ŠKSaPP upozornila ředitele na 
možnost čerpat 1 500 Kč pro žáky ze sociálně slabých rodin na pokrytí poplatků za 
družinu, různých kroužků a poplatků v ZUŠ (děti budou hlásit na Odbor soc. věcí a 
zdravotnictví). Byl představen nový ředitel DDM Rozmarýn Litoměřice Mgr. Václav 
Bayer, který se funkce ujal dne 9. 9. 2023 a s řediteli diskutoval o spolupráci DDM se 
základními školami, školními družinami a představil zájmové útvary DDM.  
 
 
2. Informace-zahájení školního roku 2023/2024 
 
Ve školním roce 2023/2024 nastoupilo do 1. tříd celkem 320 žáků.  Všechny základní 
školy zřizované městem Litoměřice otevírají dvě 1, třídy, pouze ZŠ Litoměřice, Ladova 
5 otevírá tři 1. třídy. Při porovnání počtu dětí od šk. roku 2018/2019 do školního roku 
2023/2024 se počty pohybují stále kolem čísla 320. Statistické údaje týkající se 
Demografického vývoje – složení dětské populace města Litoměřice podle jednotek 
věku nám každým rokem na vyžádání zasílá Český statistický úřad a prozatím 
neočekáváme žádné větší změny a kapacitu škol máme dostačující.  

V mateřských školách jsou počty dětí většinou do 24 v jedné třídě, ale děti stále ještě 
s novým školním rokem přicházejí a čísla se mění.  

 
3. Informace-objekt Vojenské ubytovací a stavební správy (VUSS, ulice 5. května) 
 
Informace týkající se VUSS již byly uvedeny i v tisku. Po několika měsíčním 
zadávacím řízení byla dne 1. 9. 2023  stavba předána  vítěznému uchazeči, a sice 
firmě HARTEX CZ, s.r.o., která zvítězila s cenovou nabídkou 107 mil. Kč bez DPH 
resp. 129mil Kč včetně DPH. Realizace stavebních prací by měla být ukončena do 
dubna 2025, následovat bude nákup vybavení do nových koncertních, divadelních a 
tanečních sálů, LED obrazovky a pokud vše půjde podle harmonogramu, mohla by se 
ZUŠ se všemi svými obory stěhovat ve školním roce 2025/2026.  
Zázemí by zde měla najít v 1NP Pedagogicko psychologická poradna, budou zde 
vhodné prostory pro pořádání kulturních akcí, představení, výstav, koncertů, 
workshopů, soutěží, přehlídek, orchestrální zkušebny, učebny, a to nejen pro ZUŠ, 
koncertní, divadelní a taneční sály, herní centrum pro čekající maminky s dětmi, aj.  
 
 
K bodům 1 až 3 podala informace vedoucí odboru ŠKSaPP Ing. Andrea Křížová.  
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4. Diskuze 
 
Mgr. Blanka Ježková – v letošním školním roce bude realizováno bruslení pro 
základní i mateřské školy jako v předcházejících letech podle rozpisu, na základě 
požadavků škol. 
TV vyučující společně připravili termínovou listinu sportovních soutěží na školní rok 
2023/2024.  
 
Mgr. Petr Hošek – dotaz týkající se povinnosti spisové služby pro školy a školská 
zařízení. Místostarosta Mgr. Jiří Adámek uvedl, že se připravuje změna zákona a tato 
povinnost bude pravděpodobně o jeden rok posunuta, tedy na rok 2027. Určitě je 
v zájmu města, aby byl jednotný systém pro všechny příspěvkové organizace města 
Litoměřice.  
 
Místostarosta Mgr. Jiří Adáměk – studenti gymnázia zahájili výuku v budově 
jezuitské koleje a vše funguje v pořádku. V opuštěných prostorách Gymnázia J.J. se 
již započalo se stavebními pracemi (nové rozvody elektřiny a vody, nové podkroví, 
střecha, aj.). 
Krajský úřad jedná s vedením města a stavebním odborem o rámcové dohodě, 
týkající se výstavby multifunkční haly v prostorách stávající sportovní haly GJJ.  
 
MgA. Lenka Pařízková – seznámila členy komise s recitační soutěží, kterou původně 
organizovalo DDM Rozmarýn Litoměřice, ale po problémech s financováním 
(Ministerstvo kultury již financovat nebude) se organizace ujal literárně-dramatický 
obor ZUŠ Litoměřice, který získal dotaci z Ministerstva školství mládeže a 
tělovýchovy. Bohužel ročníku, který letos proběhl se zúčastnilo málo dětí, a tak se 
chystáme v dalším ročníku (únor-březen 2024) požádat o spolupráci i jednotlivé 
školy.  
 
 
Členové komise měli možnost vyjádřit k „Výzvě ke změně systému řízení Mateřských 
škol Litoměřice a odvolání ředitelky Mgr.Bc. Moniky Mejtové“, která byla petenty 
uveřejněna na e-petice.cz dne 6/9/2023 a současně koluje sociálními sítěmi.  
Komise výchovy a vzdělávání, ani v Rada města doposud neeviduje od zaměstnanců, 
rodičů či veřejnosti žádné podněty, které jsou zmiňovány v této výzvě. 
Vedoucí odboru ŠKSaPP Ing. Andera Křížová spolu s místostarostou města Mgr. 
Jiřím Adámkem informovala o tom, že město Litoměřice, jako zřizovatel MŠ 
Litoměřice, oficiálně po zveřejnění petice požádalo Českou školní inspekci Ústecký 
inspektorát o provedení inspekční činnosti v MŠ Litoměřice a prošetření podnětů, 
uvedených v petici, zároveň byl vyzván Oblastní inspektorát práce pro Ústecký kraj a 
Liberecký kraj. 
 
 
V závěru jednání poděkoval předseda komise Mgr. Martin Hrdina vedoucí odboru 
ŠKSaPP Ing. Andree Křížové za dosavadní spolupráci v komisi výchovy a vzdělávání a  
popřál mnoho úspěchů v dalším zaměstnání i soukromém životě.  


